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1. Økonomi: Orientering af endeligt resultat for 2022 
 
Bilag: HOL 2022 afsluttet regnskab. 
 
Referat  
 
Aktivitetsbudgettet er blevet eftersendt. 
I forhold til fagkonti styres disse i hverdagen af de fagansvarlige lærere, der løbende er i 
dialog med skolens ledelse om, hvordan vi anvender vores ressourcer. 
I forhold til spørgsmål om, hvordan vi kan sikre os at bruge vores driftsmidler tæt på 
undervisningen, informeres om, at skolen modtager nogle bundne besparelser fra 
skoleafdelingen og det er vi nødt til at forholde os til.  
 
Det besluttes at nedsætte et budgetudvalg til det kommende arbejde. 
 
Opmærksomhed på at rammen løbende udvikler sig i løbet af et skoleår. Vil det give 
mening at tydeliggøre store ændringer i budgetgrundlaget? Ledelsen tager det med sig. 
 
Det bliver tydeligere at gennemskue SFO og Skolens økonomi i det fremadrettede 
arbejde. 
Fordelingsmodellen fra kommunen, kan vi som skole ikke ændre på. 
 
Skolebestyrelsens forbrug er øget pga. at vi er blevet flere, forældrearrangement og 
abonnement til Skole & Forældre. 
 
Orienteringen er taget til efterretning 
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2. Økonomi: Opfølgning på budget 
 
Bilag: Budgetstatus pr. 1.3.2023 
 
Referat 
 
Budgettet følges overordnet for både skole og SFO.  
Vi har ekstra udgifter på vikarer for tiden. Grunden skal blandt andet findes i en senere 
ansættelse efter opsigelse for at få det rigtige match.  
Vi har mulighed for at bruge ekstra på SFO’en og samtidig mindre på skoledelen. 
 
3. Opfølgning på samarbejdsmøde med lærere og pædagoger ang. 
skoleplan 
 
Der har været afholdt samarbejdsmøde med både lærere og pædagoger om skoleplanen, 
som er et værktøj der anvendes ifb. med drøftelser om kommende skoleår som 
kvalificering af skoleledelsens endelige beslutninger. 
 
Heraf oplæg til SB om, 
- Fremadrettede tanker ift. skoledagens organisering - struktur og ressourcer 
- Fokusmål 23/24 
 
Referat 
 
Tanker om struktur og ressourcer 
 
- Skolen er i gang med skoleplanen for det kommende skoleår. 
- Der arbejdes ud fra begrebet “deltagelsesmuligheder for alle” 
- Konkrete tiltag til kommende skoleår 
 - Konvertering af UUV til to-lærertid 
 - Årgangskonferencer 
 - Udvikling af de teamansvarlige og det pædagogiske udvalg 
 - Fire fokusområder 
  - Børnesyn og mindset (overligger for alt hvad vi gør hen over skoleåret) 
  - To-lærertimer (udviklingsområde) 
  - Livslæring og uddannelsesbilleder (udviklingsområde) 
  - Elevdemokrati (underliggeren for det hele hen over hele skoleåret) 
 
4. Tema-arbejde 
 
Der arbejdes med de to udvalgte temaer i de to grupper, som blev formet på mødet i 
december. 
Arbejdet forventes så vidt muligt afsluttet på dagens møde. 
 
19:00  
Fælles opsamling til slut samt kort drøftelse af mulige kommende tema - kom gerne med 
inputs. 
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(pause med forplejning undervejs i arbejdet) 
 
Referat 
 
Der arbejdes med de to udvalgte temaer i de to grupper, som blev formet på mødet i 
december. 
Arbejdet forventes så vidt muligt afsluttet på dagens møde. 
 
19:00  
Fælles opsamling til slut samt kort drøftelse af mulige kommende tema - kom gerne med 
inputs. 
 
(pause med forplejning undervejs i arbejdet) 
 
Kommunikation - god adfærd 
Skoleafdelingen har udarbejdet en beskrivelse til understøttelse af den gode 
kommunikation lokalt på skolerne. 
Fra denne udarbejdes en lokal beskrivelse “God kommunikation er grundlaget for godt 
samarbejde” - kort og præcis, så det tydeliggøres, hvad vi lægger vægt på og har af 
forventninger. Heri henvises også til skolens Princip for samarbejde mellem skole og 
hjem, hvor der er beskrevet hvordan god kommunikation anskues. 
Når beskrivelsen er færdig, sendes den ud på aula sammen med den overordnede 
kommunale beskrivelse. Begge beskrivelser uploades også under dokumenter på aula, så 
de altid er tilgængelige og så der kan henvises til dem. 
 
Elevdemokratigruppen har besluttet at sende beskrivelsen i til høring i elevrådet. Det 
tages op næste gang og der meldes tilbage om konkrete tiltag i løbet af året og 
beskrivelsen godkendes endeligt. Herefter lægges den på nettet. 
 
Nye mulige temaer 
Inddragelse af SB i skolens fokusområder. Brug af forældrekompetencer i forløbet om 
livslæring og uddannelsesbilleder.  
Invitation til seminaret i uge 32 på Marienlyst. 
Fokus på kontaktforælder-rollen - samtidig med forståelsen af trivselsforælder-rollen. 
 
Meddelelser 
 
Formand 
 
Der har været dialog om den nye afsætningsplads. Det er udbedret. Der planlægges flere 
markeringslys ved fodgængerovergange. 
Kommunal opmærksomhed på ungelivet generelt. Der er en del udfordringer i nogle 
udsatte grupper, men disse grupper er større end tidligere - mere udbredt. 
 
Der er ønsker om mulighed for hurtigere og tættere kontakt til politiet / SSP. 
 
Skoleleder 
 
Der berettes om godt nyt fra udefronten. Der er beplantning i gang og tydelige fremskridt. 



 

Side 4 af 4 

Afventer dialog med Center for Trafik og Ejendomme i forhold til udemiljøet foran udskolingen. 
Madkundskab er planlagt til istandsættelse i 2024. Vi afventer stadig svar på ansøgning om 
Håndværk Design. 
 
Elevrådet 
 
Elevrådet har drøftet Turboslitage på inventaret. 
Fælleselevrådet havde ordblindevejledere ude og fortælle om det at være ordblind og 
hvilke udfordringer og tabuer det medfører. 
 
Andre 
 
Opmærksomhed på parkeringsforhold i weekenderne omkring hallen.  
 
Eventuelt 
 
Jamal har valgt at udtræde af bestyrelsen. 
Forespørgsel om hvorvidt vi skal lave suppleringsvalg? Tages som punkt næste gang. 
 
Godkendelse af referat 
 
Ved fysisk fremmøde godkendes referatet undervejs punkt for punkt 
Punkter til næste møde skal fremsendes til formanden senest onsdag den 18. april 2023 
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